关于安全的英语演讲稿2021
什么是安全性?安全是路灯，照耀着我们的成长之路;什么是安全性?安全是一个警钟，总是提醒我们要注意安全;什么是安全性?安全就是生命。如果不注意安全，将会丧生。一起来看看关于安全的英语演讲稿2021，欢迎查阅!
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Campus security does have a serious effect on our students’ life. For example, theft and robbery can lead to financial difficulties and increase juvenile delinquency. In addition, if things are stolen all the time, there can be worries and horrors among students. More severely, they can distrust each other.
校园安全对我们学生生活有着很重要的影响。例如，盗窃和抢劫可能导致财政困难，还会增加青少年犯罪的几率。此外，如果东西总是被偷，在学生中会造成忧虑和恐惧。更严重的是，他们会互不信任。
Therefore, we must take effective security measures to prevent these criminal facts. Firstly, we students must work together to watch out any suspicious people on campus. Still, the security division could hire more guards to respond promptly to accidents and other emergencies. Thirdly, there could be more monitors in the public places. Of course, we should be more careful with our properties and don’t leave them unwatched.
因此，我们必须采取有效的安全措施来防范这些犯罪行为。首先，我们们必须一起注意校园里的可疑人物。然而，保卫科可以雇佣更多的保安来及时应对事故和其他紧急情况。第三，可以在公共场所多装监视器。当然，我们应该更加地小心，不要让它们无人看管。
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Security issue may sound clichéd, but when it comes to the campus security, we have to take it seriously. Nearly every day, there are reports to the security office on campus that valuable things are stolen away. A surrounding with stealing and mugging can’t be worse for studying. In such cases, what measures should be taken to improve the campus security?
安全问题可能听起来已经陈词滥调了，但是当涉及到安全问题的时候，我们不得不严肃对待。几乎每天校园里都有向保安处报告说贵重物品被偷。偷窃和抢劫的环境对学习来说再糟糕不过了。在这种情况下我们应该采取什么样的措施来提高校园安全呢?
On漀渀攀 hand, we students should strengthen our security awareness. Once we smell out something unusual, we should report it to the campus guard immediately. On the other hand, more攀焀甀椀瀀洀攀渀琀猀甀挀栀 as monitors should be installed on campus so as to detect crimes as soon as possible. Besides, a proper amount of security guards should be arranged to patrol the campus.
一方面，我们学生呢个应该加强我们的安全意识。一旦我们察觉到什么异常，我们就应该立刻向学校保安处报告。另一方面，应该安装个多诸如监视器之类的设备以尽快查出罪犯。此外，应安排适量的保安人员巡逻校园。
In my opinion, campus security will be improved as long as efforts are made on campus. Therefore, colleges and universities should try their best to make everyone on campus safe and sound。
在我看来，只要努力了，校园安全就会得到改善。因此，高校应该尽最大努力保证在校的每个人的安全和健康。
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There is no denying that safety plays an important part in our daily life. Recently our school has carried out a program aiming at increasing our safety awareness.
I consider this as indeed a good practice, which will remind us that safety should always come first in our daily life, whether when we stay at school or outside it. For example, when we are doing sports, we should attach great importance to safety and avoid being hurt. Besides, we should follow the traffic rules when we are going to school or when we are on our way back home.
I firmly believe that we should develop a good sense of safety and do everything safely.
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Recent years have witnessed a variety of accidents occurred in universities in China. This phenomenon has aroused public concerns. We have to give attention to campus security and build a harmonious campus.
近年来在中国高校中发生了各种各样的事故。这一现象已经引起了公众的关注。我们对校园安全、构建和谐校园必须给予应有的重视。
When it comes to campus security, we recall the incidents on campus. It is reported that a college student killed his roommate just because they didn’t get along with each other several days ago .It really scared students on campus. Some students even put a fish in the water they drink in case someone put something dangerous in it. The close relationship built for a long time becomes weak so easily. What a bad influence the accident has on students.
说到校园安全，让我们想起来一些校园事件。据报道，一名大学生仅仅因为和室友几天前闹不愉快就杀死了他的室友。这真的吓到了校园里的学生。有些学生甚至把一条鱼放在他们喝的水里面，以防有人放了危险物品进去。长期建立的密切关系轻易地就变弱了。这些事件对学生造成了多么大的不良影响。
What we should do something to avoid this phenomenon and build a solid relationship between students? I think the most important thing is to enhance the communication among students and encourage them to participate in activities. Only in this way will students believe in and get along well with each other.
我们应该做些事情来避免这一现象，并在学生之间建立牢固的关系?我认为最重要的是加强学生之间的交流，鼓励他们参与活动。只有这样，学生才会相信彼此之间能够相处得很好。
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We all say that students are the future of our country, but there are much more reports about campus safety than before, such as killing, injury or maltreat and so on. Therefore, campus security has aroused many concerns. Why are there so many campus injuries? I think the following reasons may explain it. Firstly, some people are treated unfairly so that we take revenge on society and the place they first choose is campus, especially elementary school or middle school. The students are the vulnerable group that they can’t protect themselves. Secondly, some parents make trouble in campus because of some fees issues. They may hurt students if they are agitated. Finally, teachers may be a hidden danger of campus security. Some of teachers can not take good care of students because of irresponsibility. They do not fully fulfill their duties. Even worse, a very few teachers maltreat students because of personal reasons. It shocks the whole society and worries many parents. From discussed above, we should pay much more attention to campus security to prevent students from danger.
我们都说学生是祖国的未来，但现在关于校园安全事件的报道却比以前多了许多，诸如杀人、伤害或虐待之类的。因此，校园安全已经引起了广泛的关注。为什么会有这么多的校园伤害?我想以下的原因能回答这个问题。首先，有的人由于受到了不公正对待，于是产生了报复社会的心理，而他们的首选之地就是学校，特别是中小学，因为学生是弱势群体，他们不能保护自己。其次，一些家长因为学校收费问题到学校闹事，激动起来有可能会伤害到学生。最后，教师也是校园安全的隐患。一些老师由于失职不能很好地照顾学生，没有履行好自己的职责。更糟糕的是，极少数学生因为个人原因虐待学生，这震惊了全社会，也让很多家长忧心忡忡。从上文讨论得知，我们应该更多地关注校园安全问题，以保护学生的安全。
